



### 适用范围 The scope of application

用于干燥舱室，如船员和旅客的居住舱、休息室、餐厅、驾驶室、报务室等场所。

Applied to dry cabin, such as the sailor and the residence, retiring room, dining room, cab, operator of passengers

### 产品特点 Products characteristic

1. 灯具安装方式为嵌入式，结构紧凑，外观精致；
2. 灯罩为优质亚克力板制成，不变色、韧性好，光线柔和；
3. 灯座内部配置补偿电容，启动效果好，灯座为旋转式，接触性能好；
4. 灯具可配有B15d灯座,用于24V/15W应急灯泡照明，其灯罩的边缘标有●标志，订货时请注明需应急装置。

1. The installation way of the light is recessed-type, compact structure and delicacy appearance.
2. The lampshade is made of good quality organic, not discolor, fine toughness, softness ray.
3. Equipped compensating capacitance inside the lamp holder, also has the good effect of start, plug-in type of lamp holder, has fine tact function.
4. The lamp equipped B15d lamp holder, used for 24V/15W emergency bulb, the edge of lampshade marks the ● marking, remark that need the emergency device when order.

### 规格specification

型号 type	功率 power	电压 voltage	功率因数 Power factor	灯座 Lamp holder	防护等级 Protection class	重量 Weight	备注 remark
JPY22-2	2 × 20W	110V/60Hz	> 0.85	G13	IP44	8.0kg	—
JPY22-2E		220V/50Hz					220V/60Hz